
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d.2.12.20. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 

 

Tilstede: Ninett, Susan, Heidi, Kurt, Svend-Erik og Stine   
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 
 

 Aktivitetslisten: 
 

• Helhedsplan – Rådgiver arbejder på de tekniske undersøgelser.  
Der afholdes informationsmøde med afdelingsbestyrelsen vedr. de 

tekniske undersøgelser. Mødet afholdes til januar efter nærmere 
aftale. GB vender tilbage med en dato. 

 
• Vaskeri 

GB har kontaktet Miele og afventer en tilbagemelding på, om de 

kan udarbejde en brugsanvisning og hvad det vil koste. 
 

• Videoovervågning af vaskeriet 
Der er pt. penge på konto 115. GB sørger for der bliver sat video 

overvågning op. 
 

• Monsungynge 
Vi afventer tegning og tilbud fra AP-leg. 

 
• Beplantning 

De sidste 7 planter er plantet. 
 

• Flisebelægning 
Belægningsarbejde som anført i mail af 21. oktober 2020 er udført. 

Pernille har talt med brolæggeren vedr. fugemateriale til revnerne. 

Brolæggeren foreslår IBF fugesand, som et alternativ til alm. 
fugesand.  

 
• Borde-bænkesæt 

Der er penge til borde-bænkesæt, GB bestiller. 
 

• Fælleshus 
10 stk. foldeborde er bestilt til levering ca. uge 2. 

 
• Økonomistatus 

Jf. ydelsesaftale/priskatalog er det en ydelse vi tilbyder.  



• Punkter til Driftskontoret 

 
• Helhedsplan 

Vi er meget utilfredse med at der ikke er taget hånd om vores 
helhedsplan, når vi fik af vide det skulle gå hurtigt med materialet 

og vi derfor arbejdet derefter 
 

• Vaskeri 
Vi afventer tilbagemelding fra GB 

 

• Monsungynge 
Vi afventer at få noget fra GB 

 
• Beplantning 

Stor ros til jer for håndtering af projektet. Vi er meget tilfredse. 
 

• Flisebelægning 
Vi vil gerne have et konkret tilbud på, hvad det koster at få lagt 

fugesand 
 

• Borde-bænkesæt 
Vi vil gerne bestille 2 borde-bænkesæt identiske til dem vi har i 

forvejen. De skal stå ud for Egeskoven 178. 
 

• Økonomistatus 

Intet nyt 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Parkeringspladser 
Vi vil gerne vide, om vi må lave en ekstraordinær afstemning, da vi 

har massive problemer med p-pladser. De nye der er flyttet ind 
(ejerboliger) bruger vores p-pladser, som giver os store problemer. 

Parkeringsudvalget holder møder om, hvilke muligheder der kan 
være for at få flere p-pladser 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Økonomistatus 

 

• Su 
 

• Opfølgning på overtagelse af beboerhuset 
Vi har tre tilbud fra rengøringsfirmaer og har valgt, hvem der skal 

gøre rent. 
Der er et sidste opfølgende møde i SU regi d. 7. december, hvor 

bl.a. økonomien drøftes. 
 

• Evt. 


